
Diemen, 9 december 2020

Aan het college van burgemeester en wethouders van Diemen 

Geacht college,

Naar aanleiding van de bijeenkomst over de zoekgebieden windmolens en zonneweiden én uit 
eerdere informatie zou er sprake zijn van de mogelijke vestiging van een datacenter in Diemen. Dit 
zou kunnen leiden tot een verdubbeling van het energieverbruik in Diemen. Bekend is ook dat 
datacenters een zeer groot ruimteoppervlak nodig hebben en slechts een zeer beperkt aandeel aan 
de werkgelegenheid leveren, omdat er maar een paar werknemers nodig zijn om het bedrijf 
draaiende te houden. Het is bekend dat in het verleden een gedeputeerde van de provincie Noord-
Holland en een wethouder van de gemeente Hollands Kroon juichend met een contract met een 
groot datacenterbedrijf uit de VS terugkwamen, en achteraf de vraag gesteld kan worden of dit zo 
gunstig en voordelig voor de provincie en die gemeente is geweest.  

Dit leidt bij onze fractie tot de volgende vragen aan uw college.

1. Kunt u deze berichtgeving over de vestiging van een datacenter in Diemen bevestigen?
2. Hoe concreet zijn deze plannen?
3. Wat is de mogelijke vestigingslocatie?
4. Past de vestiging van een datacenter binnen de huidige ruimtelijke ordeningsregelgeving van 

Diemen?
5. Wat is het oppervlaktebeslag van een mogelijk datacenter op de schaarse ruimte in Diemen?
6. Wat is het verwachte energieverbruik van een mogelijk datacenter vergeleken met het 

huidige energieverbruik in Diemen?
7. Wat is de bijdrage voor de werkgelegenheid van een mogelijk datacenter in Diemen?
8. Kunt u op basis van wet- en regelgeving de vestiging van een datacenter verhinderen?
9. Wat is uw standpunt over de vestiging van een datacenter in Diemen?

Met dank voor uw beantwoording en met vriendelijke groet,

Namens de gemeenteraadsfractie van de Ouderenpartij Diemen,

Evert den Heijer

Peter Prins


